
 
Schriftelijke vragen Gemeentebelangen routewijziging buurtbus en verkeersveiligheid Cromvoirt t.g.v. 

afsluiting Deuterse- en Kampdijkbrug in Cromvoirt en Vught 
 
Vught, 29 januari 2021 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 
 
Reeds eerder heeft de fractie van Gemeentebelangen hun zorgen geuit en om duidelijkheid verzocht aan het 
college over de ontstane situatie rondom de tijdelijk opgelegde, beperkende maatregelen voor de bruggen aan 
de Kampdijklaan in Vught en de brug aan de Deutersestraat in Cromvoirt waardoor deze afgesloten zijn voor 
vracht- en landbouwverkeer. De slechte staat van de bruggen en de daarmee onvoorzien hoge kosten voor 
herstel hebben ertoe geleid dat er beperkende maatregelen zijn opgelegd en in het geval van de Kampdijkbrug 
is gekozen voor een goedkope herstelvariant waardoor de brug niet langer bruikbaar is voor eerder genoemde 
verkeersstromen. 
  
Over de resultaten van het kostenonderzoek dat is ingesteld door het college voor reparatie en herstel van de 
bruggen is tot op heden nog altijd niets bekend. 
 

1. Kan het college onze fractie inmiddels nader informeren over de uitkomsten van het (kosten)onderzoek 
en de structurele, werkbare oplossing voor herstel van de betreffende bruggen? En zo nee, wanneer dan 
wel? 

  
Als gevolg hiervan worden ondernemers en agrariërs gedwongen om te rijden door de kern van Cromvoirt, wat, 
gelet op de omvang van de voertuigen, niet bijdraagt aan de verkeersveiligheid binnen het dorp. 

 
2.  Is het college het met de fractie van Gemeentebelangen eens dat de verkeersveiligheid van Cromvoirt 
 als gevolg van de genomen maatregelen, hangende het lange onderzoek, in het gedrang komt? 

  
De buurtbus mag, als gevolg van de opgelegde maatregelen, eveneens geen gebruik maken van de 
Deutersebrug, waardoor de route noodgedwongen is aangepast.  (oudere) Gebruikers van de buurtbus 
(Cromvoirtenaren , (ouderen) en bewoners van woonoord Lunetten kunnen hierdoor niet langer hun 
(klein)kinderen in de wijk de Vughtse Hoeve bezoeken of boodschappen doen op het Moleneindplein 
(weekmarkt, Toko, supermarkt), maar ook het JBZ niet langer bereiken. Gemeentebelangen vindt het niet 
wenselijk dat mensen van deze, zo gewaardeerde dienst, verstoken blijven. 
 

3. Graag vernemen wij van het college wanneer de buurtbus de oude route weer kan rijden. Tevens 
 verzoeken wij u middels een brief uitleg te verschaffen aan bewoners van woonoord Lunetten, maar ook 
 de Cromvoirtenaren en het bestuur van de buurtbus om de ontstane situatie toe te lichten, aan te geven 
 wanneer een structurele oplossing volgt en een alternatief te bieden, zoals bijvoorbeeld een dienst als de 
 seniorenbus. 

  



Het komt onze fractie vreemd voor dat er geen (grotere) reservering voor onderhoud en herstel is gereserveerd 
voor deze bruggen, stammend uit de jaren veertig en rekening houdend met een bepaalde levensduur en gelet 
op de hoge en zware gebruiksintensiteit ervan. 
 

4.  Erkent het college de noodzaak van het gebruik van beide bruggen door zwaarder verkeer dan voorheen 
 het geval was en dat daarom ook een structurele oplossing gezocht moet worden, waarbij rekening 
 gehouden wordt met de hogere gewichtsklassen van voertuigen van tegenwoordig? 

  
5.  Is het college het eens met de fractie van Gemeentebelangen dat het de verkeersveiligheid van Cromvoirt 
 ten goede komt, als zwaar verkeer om het dorp heen geleid kan worden door gebruik te maken van de 
 Kampdijk- en of Deuterse brug richting bijvoorbeeld Nieuwkuijkseweg brug? 
 
Mocht de KLM Open doorgang kunnen vinden op Bernardus, de golfbaan in Cromvoirt, zal dit zeker zorgen 
voor veel extra verkeersbewegingen in het dorp.  
 
6. Acht het college het evenals de fractie van Gemeentebelangen niet wenselijk dat deze grote  
 verkeersdrukte enkel door de Sint Lambertusstraat afgewikkeld wordt en zou daarmee een beter 
 toegankelijke brug noodzakelijk moeten zijn? 
 (opgemerkt dient te worden dat de fractie er in dit geval van uit gaat dat de maatregelen rondom Covid 
 19 tegen die tijd zodanig zijn versoepeld dat het toernooi plaats kan vinden) 

 
De fractie van Gemeentebelangen ziet belangstellend uit naar uw antwoorden. 
 
Fractie Gemeentebelangen 
 








